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Voor u ligt het jaarverslag van Vereniging van Dorpsbelangen Vlagtwedde 2023. Hierin kunt u lezen 

wat er speelde binnen de vereniging en welke activiteiten de vereniging georganiseerd heeft voor de 

leden, maar ook voor de overige inwoners van Vlagwedde. 

Op 14 april vond het project Nederland Schoon plaats. Het doel van dit project is dat het zwerfvuil in 

het dorp wordt opgeruimd. Daarnaast speelt ook een stukje bewustwording een rol. De gemeente 

stelde het materiaal beschikbaar voor deze dag. Voorafgaand aan het opruimen werd er op de 

scholen aandacht besteed aan het zwerfvuilprobleem. Zaken als “Wat is zwerfvuil”, “Wat zijn de 

gevolgen van zwerfvuil” en “Hoe houd ik mijn dorp netjes”, werden uitgebreid besproken. Daarna 

gingen alle leerlingen met vuilniszakken en grijpstokken op pad om de omgeving van ’t Aambeeld 

schoon te maken. 

’s Avonds zijn er zo’n 20 vrijwilligers op pad gegaan om door het hele dorp afval op te ruimen. 

Uiteraard stond er bij terugkomst koffie en wat lekkers klaar! 

Ook dit jaar is er een vaste groep vrijwilligers die gedurende het jaar regelmatig zwerfafval opruimt in 

en rondom Vlagtwedde.  

Op 4 mei vond de herdenking plaats. De deelnemers liepen in stilte  vanaf MFA ’t Aambeeld naar het 

monument aan de Kerkstraat. Daar werd stilgestaan bij de slachtoffers van oorlogen en die van de 

Tweede Wereldoorlog in het bijzonder. Leerlingen uit groep 8 van de beide basisscholen lazen 

gedichten voor en legden kransen bij het monument. Ook werd er door elke leerling een roos gelegd. 

Wethouder  Harm-Jan Kuper van Westerwolde hield een toespraak voor de genodigden en andere 

geïnteresseerden. Dindua was aanwezig om het geheel muzikaal te ondersteunen. 

Bij terugkomst in MFA ’t Aambeeld stond er koffie klaar en was er tijd en ruimte om even rustig na te 

praten. 

 
De  Algemene Ledenvergadering werd georganiseerd dinsdag 28 juni. Het jaarverslag, de notulen van 
2022 en de financiële verslagen werden goedgekeurd door de aanwezige leden. De kascommissie 
verleende decharge. Wel was er een aantal wisselingen in het bestuur. Mijnheer Erwin Vieregge en 
mevrouw Wilma Arnoldus traden af en waren niet herkiesbaar. Mijnheer Onno Zitman trad aan als 
nieuw bestuurslid.  
Tijdens de vergadering ontstonden mooie gesprekken met de leden, waarbij diverse zaken besproken 

werden. De rotonde, de situatie rondom de woningbouw en het groenonderhoud zijn bijvoorbeeld 

uitgebreid aan bod gekomen. Het bestuur heeft diverse zaken meegenomen om daar mee aan de 

slag te gaan.  

Ook de naamswijziging is uitgebreid besproken. In totaal zijn er 21 inzendingen binnengekomen. 

Doordat de voorgenomen statutenwijziging nog op zich laat wachten, is besloten ook de 

naamswijziging door te schuiven naar de Algemene Ledenvergadering 2024.  

Na het officiële gedeelte was er een presentatie over de geschiedenis van ’t Slotje aan de Slotlaan 

door mijnheer Jochem Abbes. Deze presentatie werd met veel enthousiasme ontvangen. 

 

In het weekend van 23 en 24 september vond de Tocht om de Noord plaats in en vooral rondom 

Bourtange. Op zondag 24 september liep de route dwars door Vlagtwedde. Een werkgroep vanuit 

Dorpsbelangen heeft zich ingezet om Vlagtwedde mooi op de kaart te zetten. Aanwonenden van de 

route werden opgeroepen versiering op te hangen en waar nodig hielp de werkgroep daarmee. Op 
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diverse plekken in het dorp waren activiteiten georganiseerd. Zo liepen de deelnemers in alle vroegte 

dwars door de Bolderbörg en konden er in d’Appelhof diverse verse producten geproefd worden.  

Op 28 oktober vond De Nacht van de Nacht plaats. Maar liefst 50 deelnemers meldden zich bij de 

start. Samen met Natuurmonumenten had de werkgroep een mooie wandeling georganiseerd. In 

meerdere groepen werd er gewandeld in het Metbroekbos. Tijdens de wandeling werden de 

deelnemers op verschillende manieren gewezen op de gevolgen van lichtvervuiling en het belang van 

nachtrust voor de natuur.  De wandeling werd afgesloten met koffie of een beker warme 

chocolademelk. Ook deze actie kan als een succes worden beschouwd! 

 

Ook de Dorpsschouw vond dit jaar weer plaats. Ongeveer 30 kleine en grote zaken werden 

aangedragen door zowel leden als niet leden. Met name de staat van onderhoud van de trottoirs en 

de fietspaden in en rondom Vlagtwedde werd door diverse leden aangedragen. Het weer gooide 

deze ochtend wel roet in het eten; door de onophoudelijke regen waren de deelnemers genoodzaakt 

uit te wijken naar een binnen locatie. In de kantine van VV Westerwolde werden alle knelpunten 

uitgebreid besproken. De gemeente gaat aan de slag met deze input. Een voorbeeld daarvan zijn de 

reeds geplaatste betonblokken bij de rotonde! 

 

Naast deze activiteiten hield het bestuur zich ook met andere zaken bezig. Zo zijn we met onder 

andere Verslavingszorg Noord Nederland en Welzijn Westerwolde in overleg om een 

informatieavond over drugs te organiseren in 2024. Er wordt samen met de provincie en de 

gemeente gekeken naar de inrichting van de rotonde en het is de bedoeling dat deze in de loop van 

2024 een andere uitstraling gaat krijgen. Er zijn diverse subsidieaanvragen voor de bloembakken 

gedaan; het wachten is op de toekenningen om de volgende stap te kunnen nemen. De 

Gebiedsgerichte Aanpak (GGA) vraagt nog steeds veel aandacht. Hopelijk kunnen ook op dat vlak in 

2024 stappen gezet gaan worden.  

Het bestuur kijkt met voldoening terug op 2023. Daarnaast kijkt het vol verwachting uit naar 2024. 

De verwachting is dat in dat jaar veel projecten hun beslag zullen krijgen en dat Vlagtwedde dan nog 

weer een beetje mooier en prettiger om in te wonen wordt! 

 

 

 


